
    

 

Tervetuloa 

 

 

 

Satakunnassa varjellen viljelty -hanke lähenee loppuaan ja on tullut aika vetää yhteen hankkeen 

saavutuksia sekä suunnata katseet tulevaisuuden haasteisiin. Tervetuloa viettämään hankkeen 

päätösjuhlaa ravintola Myllynkiven Vihreään saliin 11.3.2014! (Kivenhakkaajantie 5, Säkylä, pysäköinti 

Lännen Tehtaiden pääportin (Maakunnantie 4) kautta liikenneopasteita noudattaen juurikasaumalle). 

Tilaisuus on avoin kaikille satakuntalaisille vihannesviljelijöille. 

 

 

OHJELMA 

Seminaarin puheenjohtajana Veli-Pekka Suni 

 

 

8.30  Ilmoittautuminen ja kahvi 

9.30 Seminaari alkaa 

Tilaisuuden avaus  

suunnittelija Johanna Pihala, Pyhäjärvi-instituutti 

 

9.35 Viljelijän näkemyksiä viljelyn kehittämisestä 

viljelijä Juha Hämäläinen 

 

9.45 Satakuntalaiset viljelijät IPM-osaamisen edelläkävijöinä 

tutkija Sakari Raiskio, MTT 

 

10.05 Teollisuuden puheenvuoro 

Apetit Pakaste Oy 

 

10.25 TAUKO 

 

10.35 Suomi tarvitsee kilpailukykyisen ja tuottavan maatalouden 

maatalousjohtaja Minna-Mari Kaila, MTK 

 

11.00 Tulevaisuuden ruoantuottajat ja -kuluttajat 

koulutuspäällikkö Leena Jokinen, Tulevaisuudentutkimuskeskus   

 

11.25 Hanketoiminta ja uusi ohjelmakausi 

maaseudun kehittämisen asiantuntija Timo Pukkila, Satakunnan ELY-keskus 

 

12.00 LOUNAS 

  

13.30 SEMINAARI JATKUU 

 

 



13.30 Viljelijän työssäjaksaminen tulevaisuuden haasteissa 

toimitusjohtaja Päivi Huotari, Maatalousyrittäjien eläkelaitos, Mela 

 

13.55 Kasvinsuojeluainelain tulevaisuuden näkymät 

ylitarkastaja Pauliina Laitinen, Tukes 

 

14.20 Vaihtoehtoiset kasvinsuojelumenetelmät avomaan vihannesviljelyssä, 

tulevaisuuden tutkimusaiheet  

kasvinsuojelun professori Kari Tiilikkala, MTT 

 

14.50 Seminaarin päätös 

toiminnanjohtaja Teija Kirkkala, Pyhäjärvi-instituutti 

 

15.10 KAHVITAUKO 

 

15.40 Hanketoiminnan ideariihi alkaa * 

 

16.40- Ideariihen yhteenveto 

17.00 

    

 

 

Ilmoittautuminen 28.2.2014 mennessä: johanna.pihala@pji.fi tai 0440 344 063 
 

 

 

 

*Ideariihessä kaikkien halukkaiden on mahdollista tuoda esiin omia näkemyksiään satakuntalaisen maaseudun/maatalouden 

kehittämiskohteista ja niihin liittyvistä toimenpiteistä. Mihin ongelmiin tulevan ohjelmakauden hankkeiden tulisi pureutua, mitkä 

asiat vaatisivat tutkimista tai testaamista, entä mihin aiheisiin olisi hyvä saada koulutusta?   

 

 

 

 

 

 

 


